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ΘΕΜΑ:              «Υποβολή των Ενιαίων Αιτήσεων Ενίσχυσης για το έτος αιτήσεων 2019» 
 
ΣΧΕΤ:       Η Ερώτηση  6668/26-3-2019 
 
Απαντώντας στην παραπάνω Ερώτηση, που κατέθεσε ο Βουλευτής κ. Ι. Ανδριανός, 
σας πληροφορούµε τα εξής: 
 
Όσον αφορά στη διαδικασία υποβολής των Ενιαίων Αιτήσεων Ενίσχυσης (ΕΑΕ) για 
το έτος αιτήσεων 2019, σηµειώνεται ότι η καθυστερηµένη, σε σχέση µε πέρυσι, 
έναρξη στην υποβολή των ΕΑΕ έτους 2019 οφείλεται σε διοικητικές διαδικασίες για 
την οριστικοποίηση της σύµβασης µε τον ανάδοχο του έργου υποδοχής και 
επεξεργασίας των εν λόγω δηλώσεων.  
 
Ως προς τον χρόνο έναρξης της διαδικασίας υποβολής των ΕΑΕ έτους 2019, 
σηµειώνεται ότι υπό την προϋπόθεση έγκαιρης έγκρισης της ανωτέρω αναφερθείσας 
σύµβασης από το Ελεγκτικό Συνέδριο, η υποβολή των αιτήσεων των Ελλήνων 
παραγωγών έχει ήδη ξεκινήσει από τις 10/04/2019. 
 
Σχετικά µε τη δυνατότητα παράτασης της καταληκτικής ηµεροµηνίας υποβολής των 
ΕΑΕ έτους 2019, σηµειώνεται ότι η χορήγηση της άδειας για παράταση ανήκει στις 
αρµοδιότητες της Ευρωπαϊκής Επιτροπής και όχι των κυβερνήσεων των Κρατών-
Μελών.  
 
Αναφορικά µε την έγκαιρη εξυπηρέτηση των αγροτών, σηµειώνεται ότι το γεγονός ότι 
υφίστανται 478 Πιστοποιηµένα Κέντρα Υποδοχής ∆ηλώσεων - ΚΥ∆ (εκ των οποίων, 
στο πλαίσιο συντονισµένων προσπαθειών για τη χρόνο µε τον χρόνο όλο και 
καλύτερη εξυπηρέτηση των Ελλήνων παραγωγών, 60 ΚΥ∆ πιστοποιήθηκαν φέτος για 
πρώτη φορά), διασφαλίζει ότι το σύνολο των παραγωγών της χώρας θα 
εξυπηρετηθούν έγκαιρα σε ό,τι αφορά στην υποβολή των αιτήσεών τους.  
 
Όσον αφορά στην καταβολή των ενισχύσεων, επισηµαίνεται ότι τα τελευταία χρόνια 
αυτή, ούτως ή άλλως, ολοκληρώνεται χωρίς την παραµικρή καθυστέρηση για τη 
συντριπτική πλειοψηφία των Ελλήνων παραγωγών.  
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Τέλος, διευκρινίζεται ότι ο Πρόεδρος του ΟΠΕΚΕΠΕ, κ. Αθανάσιος Καπρέλης, 
ουδέποτε προέβη σε σχετική µε το θέµα της παράτασης δήλωση. Προφανώς, η 
αναφορά στην εν λόγω Ερώτηση σχετίζεται µε σχόλιο του αναπληρωτή Γενικού 
∆ιευθυντή του Αγροτικού Συνεταιρισµού «Ένωση Μεσσηνίας», κ. Γιάννη Πάζιου, που 
δηµοσιεύτηκε στην «Ύπαιθρο Χώρα» της Παρασκευής 22 Μαρτίου 2019.  
 
 Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ 
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